
 

Bestyrelsesmøde 21/2 
 
 
 
Bestyrelse:  Karsten, Lotte, Lisbeth, Louise Marianne, 
Sup: Kristian 
Afbud:  Melanie   
 
 
 
 

1. Hvad er status på de forskellige projekter. 
 
Projekterne er ikke sat i bero men der arbejdes på højtryk for flere tilbud. Og finde 
de bedste løsninger.  

 
2. Hvilke fremtidige projekter skal der sættes igang. 

 
De lys der er langs nr. 61 ned til 77. virker ikke eller kan ikke lyse stien op pga 
manglende lamper eller ødelagte lamper. Kan vi få nye lamper da dem der er på 
nuværende tidspunkt er irret i stykker. 
   
Hækken bag nr. 67 ned til 77. imellem græsset og træerne over ved stien. 
Det stålhegn der er sat op i tidernes morgen er mangelfuld og hækken er 
mangelfuld oppe i det øverste stykke. Der undersøges om det er en mulighed at få 
det gjort pænt igen ellen som minimum få det etableret igen.  
 
 
 

 
3. Hvilke ønsker har vi til Plads til forskel og deres virke i Brændgårdsparken. 

 
De tilbud de har til børn skal tilbydes alle børn ikke kun håndplukkede børn. 
At plads til forskel er mere synlig iblandt alle børn og foreninger i Brændgård.   
 
Flere arrangementer for børn i Brændgård. Vi ønsker at se plads til forskel 
inddraget eller lave flere arrangementer her i Brændgård. 

 
      
 
 
 
     4. Multihuset ventilation, rengøring og nye tiltag. 
 

   Ventilation hvad skal der til for der kan holdes en temperatur nede. Da varmen er  
   utrolig stor.  
 
   Vi skal have undersøgt ventilationen i multihuset da vi tror der er en fejl på systemet  



 

   Da vi ikke kan være bekendt at leje det ud når det ikke kan køles ordentlig ned om 
   sommeren. 
 
     Eller er der en anden mulighed for at gøre multihuset koldere om sommeren eller 
     Nå Solen står ind på vinduerne.  

 
5. Vogne der bruges til storskrald.  

 
Da vores vogne til storskrald er forsvundet. Arbejdes der på om der skal købes nye 
eller der skal som minimum laves en sikringsmåde på at de kan udleveres eller lejes. 
Da som det er nu frihed under ansvar åbenbart ikke virker. 
 
6. Aktivitetsgruppen. 
 
Hvis aktivitetsgruppen skal bestå så skal der findes flere frivillige. 
 
Aktivitetsgruppen hjælper dem som gerne vil lave et arrangement hvor de kan søge 
penge eller andet fornødenheder. Ikke et must at man ska deltage i aktiviteterne men 
kun hjælpe folk. Men ser da gerne de vil deltage.   

 
 
 
     7.  Eventuelt 
 
  
     Bestyrelsen arbejder på at finde folk til arrangerer en sommerfest.  
 
     Så hvis vi skal have en sommerfest så er vi nød til at flere har løst til at deltage frivillig i  
     dette arrangement.  
 
     Så har du lyst til at give en hånd så kan du melde dig til eller snakke med. 
 
 Lotte. 40 20 83 57 

Lisbeth. 40 68 08 12 
Marianne. 25 54 58 40 

 
 
Mvh  
Bestyrelsen Brændgårdsparken    
 
 
 
 
 
 

 

 



 

90102 Afdeling Brændgårdsparken 
Afdelingsbestyrelsens møde den 21/2 2022 
 
Administrationen har modtaget referatet den 23/2 2022 
Administrationen har gennemgået referatet den 25/2 2022 
 
 

Administrationens bemærkninger til referatet: 
 

1. Status på de forskellige projekter 

Ingen bemærkninger fra administrationen. 

 

2. Fremtidige projekter, der skal sættes i gang 

• Lamper: Morten Hove Andersen går ud fra, at det er parklamperne, som der 

henvises til. Han vil gerne have præciseret, om afdelingsbestyrelsens ønske er 

− at få kigget på den samlede belysning for at få mere belysning  

▪ I så fald skal vi have nogen ud og lave en vurdering af området 

− at få kigget på styrken i de lamper, der står der i dag, for at få mere 

belysning 

▪ I så fald skal vi have kigget på, hvilken styrke der sidder i 

lamperne nu, og ud fra det kan der evt. laves en test på, hvilken 

styrke der skal bruges i stedet for. 

− at få kigget på de lamper der er i stykker 

▪ I så fald skal vi have registreret hvilke det er galt med, og 

derefter have taget kontakt til en elektriker for at finde ud af 

hvad der kan/bør gøres. 

• Hæk: Morten Hove Andersen går ud fra, at afdelingsbestyrelsen selv arbejder 

videre med undersøgelser, og henvender sig, hvis der er ønsker. 

 

3. Ønsker til Plads Til Forskel 

Ingen bemærkninger fra administrationen. 

 

4. Multihuset – ventilation, rengøring og nye tiltag 

• Ventilation for varme: Morten Hove Andersen har haft kontakt til et VVS-

firma, og det vurderes, at det vil blive en både stor håndværksmæssig og 

omkostningsfuld opgave at køre det over det centrale ventilationsanlæg. 

• Fejl på ventilation: Morten Hove Andersen vil gerne få en VVS’er ud for at 

kigge på anlægget, men det kunne være en god hjælp, hvis han kunne få en 

beskrivelse af, hvad det er, som der opleves, siden afdelingsbestyrelsen tror, at 

der er fejl på anlægget. Det vil forventeligt gøre det nemmere at søge efter en 

eventuel fejl. 

• Muligheder for køling af Multihuset: Ifølge Morten Hove Andersen kunne 

mulige forslag være: 

− Solfilm på glas, hvis det ikke allerede lavet  

− Undersøge muligheden for et eller flere vægmonterede aircondition 

anlæg (fx Lu 

− Undersøge muligheden for luftblæsere som fx loftpropeller  

− El.lign. 

 

5. Vogne, der bruges til storskrald 

Ingen bemærkninger fra administrationen. 

 

6. Aktivitetsgruppen 

Ingen bemærkninger fra administrationen. 

 

7. Eventuelt 

Ingen bemærkninger fra administrationen. 
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